
Årsmødet blev i 2023 holdt i Gørlevhallen.  

Vi indledte med en gåtur rundt om Gørlev Sø, hvor formand Susanne ladefoged redegjorde for anvendelsen 

af midlerne fra ”Få det fikset” og flere fonde til alle elementerne; multtoilet, infotavle, fjællebro, 

naturlegeplads og sheltere. 

Se mere om hele forløbet her 

 

 

https://kalundborg.dn.dk/vi-arbejder-med/goerlev-soe-faa-det-fikset/


 

Efter gåtur blev årsmødet holdt i et af mødelokalerne i Gørlevhallen. 

Årsberetningen var delt op, og formanden og tre bestyrelsesmedlemmer stod for gennemgangen af 

årsberetningen. 

 



 

 

 

 



 

Efter pause og en god dialog om bl.a. co2 fangst og lagring gennemførte vi valg af suppleanter og 

bestyrelsesmedlemmer. 

Lasse Thomas Edlev ledte os med sikker hånd gennem hele årsmødet. 

 



 

 


